
 

Főszerkesztői beszámoló 

az ELTE TTK HÖK 2024. 09. 24-ei Küldöttgyűlésére 

 

Időrendi bontás: 

• május 28. – Alakuló Küldöttgyűlés 

• június 6. – ELTE Press megbeszélés 

• június 17. – Tisztségviselői ülés (online vettem részt) 

• június 17. – Gólya Nyúz cikkek beérkezési határideje 

• június 18. – Tisztségviselői ülés (online vettem részt) 

• június 21. – Gólya Nyúz cikkek olvasószerkesztésének megkezdése 

• július 5. – Tisztségviselői/Küldöttgyűlési csapatépítő 

• július 16. – Gólyatábor promóvideók készítése a mentortáborban 

• július 31. – Gólya Nyúz igénylőlap és árajánlatkérő leadása 

• augusztus 18. – Gólya Nyúz nyomdai anyag leadása 

• augusztus 27. – Gólyatábori kishasznos/programfüzet készítése 

• szeptember 2. – Kész Gólya Nyúz megérkezése 

• szeptember 7. – TéTéKás Orientációs Napok 2023 Aftermovie megjelenése 

• szeptember 9-12. – TéTéKás Gólyatábor 2024 

• szeptember 10. – Előadás a TéTéKás Nyúzról a 2024-es TéTéKás Gólyatáborban 

• szeptember 11. – EHÖK Kommunikációs Bizottsági ülés 

• szeptember 19. – 46. 5vös 5km Futóverseny 

• szeptember 24. – Fizika Szakterületi Csoportülés 

• A fentieken kívül egyeztettünk Gombás Andrással, Novák Zsófiával és Pádár Kittivel, 

és besegítettem a Gólyatábor kommunikációs csapatának. 

  



Szöveges beszámoló: 

Június 6-án volt az év utolsó ELTE Press megbeszélése, ahol az évet összesítettük, és arról 

beszéltünk, melyik ötletet lehetne továbbvinni a következő évre. 

Június 17-én és június 18-án voltak az EHÖK Kabinet bemutatkozások, ezeken online tudtam 

részt venni. 

Június 17-én beérkeztek a Gólya Nyúz cikkek, innen is köszönöm mindenkinek, egytől-egyig 

megérkeztek időben. 

Június 21-től megkezdtük a szerkesztőséggel az olvasószerkesztői, a tördelőszerkesztői és a 

grafikusi munkákat. Emellett az egyik Nyúz grafikus dolgozott folyamatosan a gólyatábori 

grafikán. 

Július 5-én részt vettem a Küldöttgyűlési csapatépítőn, amin nagyon jól éreztem magamat. 

Július 16-án leutaztam a Mentortáborba Bosnyák Dáviddal, Horváth Orsolyával és Novák 

Zsófiával, ahol Dáviddal gólyatábori promóvideókat forgattunk a mentorok segítségével, nekik 

is köszönöm a szereplést. 

Július 31-től elkezdődtek a Gólya Nyúz papírmunkák. Voltak kis nehézségek az EHÖK 

tisztségviselők váltása miatt, de Kálmán Levente (EHÖK Gazdasági alelnök) nagyon 

segítőkész volt, így időben megkaptunk minden papírt, ami a nyomtatáshoz kellett. 

Augusztus 18-án leadtam a nyomdának a kész Gólya Nyúzt nyomtatásra. 

Augusztus 27-én elkészült a végleges gólyatábori programfüzet. Ennek elkészítésében 

segítségemre volt Kurucz Tamás, Novák Zsófia és Pádár Kitti. A gólyatáborral kapcsolatban a 

kommunikációs csapat tagjaként segítettem még a munkát. 

Szeptember 2-án késés nélkül megérkeztek a nyomtatott Gólya Nyúzok. Ezeket Novák Zsófia 

vitte le kocsival a tábor helyszínére. 

Szeptember 7-én sajnos nagy késéssel, de megjelent a 2023-as TéTéKás Orientációs Napok 

Aftermovie-ja a Nyúz YouTube-csatornáján. 

Szeptember 9-12-én megrendezésre került a TéTéKás Gólyatábor. Ezen 2 Nyúz fotós és az 

ELTE Online videós rovatának a vezetője felelt a képekért és a videókért. A képek válogatása 

már megkezdődött, remélhetőleg a Küldöttgyűlésig fognak is kikerülni már posztok. Az 

Aftermovie készítése is hamarosan elindul. A Gólya Nyúzok is kiosztásra kerültek a táborban, 

a maradékot pedig a Campuson a közösségi tereknél helyeztem el. Ezek mellett 10-én én is 

leutaztam a táborba, és előadást tartottam a gólyáknak a Nyúz működéséről és a 

feladatköreinkről. Eddig 4 gólya keresett meg az új évfolyamokból, hogy szívesen 

csatlakoznának a szerkesztőséghez, aminek nagyon örülök. 

Szeptember 11-én részt vettem az idei első EHÖK Kommunikációs Bizottsági ülésen, mert 

Rácz K. Bence (EHÖK Kommunikációs alelnök) örülne, ha mostantól a főszerkesztők is jelen 

lennének ezeken. 

Szeptember 19-én a Nyúz fotósa készített képeket az 5vös 5km Futóversenyen. 



A pályázatomban említettem, hogy szeretnék az első SzaCs-okon is beszélni a Nyúzról, ezt 

eddig sajnos nem tudtam megoldani, de mostantól az elkövetkező SzaCs-okon szeretnék 

minden szakterületen beszélni röviden a Nyúzról. Ennek egyeztetését már megkezdtem a 

Szakterületi koordinátorokkal. Papp Zsomborral már meg is beszéltük, így közvetlenül a 

Küldöttgyűlés előtt jelen leszek a Fizika Szakterület Csoportülésén. 

Az elmúlt időszakban a levelezést kezeltem, a megkereséseknek eleget tettem. Köszönöm, hogy 

elolvastad a beszámolómat, ha bármi kérdés felmerült benned, akkor keress bátran az 

elérhetőségeimen! 

2024. május 28. – 2024. szeptember 24. 

Szász Boglárka Dorottya 

TéTéKás Nyúz főszerkesztő 

foszerkeszto@ttkhok.elte.hu 
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